
Obec Raslavice 

 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Raslavice, konaného dňa             

30.06.2020 na Obecnom úrade v Raslaviciach 

Prítomní:  podľa  priloženej  prezenčnej  listiny – D. Baláž, P. Demo, P. Saloky, J. Jarina, A. 

Hudáčová, M. Rakoš – starosta obce, S. Baláž – prednosta OcÚ, Ľ. Kopčaková – hlavná 

kontrolórka, 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

Starosta obce privítal prítomných a otvoril zasadnutie o 20:20 h. 

 

2. Ustanovenie pracovných funkcií 

Starosta obce podal návrh na zloženie pracovných komisií: 

Návrhová komisia – J. Jarina, D. Baláž Hlasovanie: za: 3, zdržal sa hlasovania: 2 

Mandátová komisia – P. Demo Hlasovanie: za: 5 

Overovatelia zápisnice – A. Hudáčová, P. Saloky  Hlasovanie: za: 3, zdržal sa hlasovania: 2 

Zapisovateľka – M. Duraková 

 

3. Schválenie zverejneného programu 

Starosta obce oboznámil prítomných s predloženým programom rokovania:  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Ustanovenie pracovných funkcií 

3. Schválenie zverejneného programu 

4. Schválenie doplňujúceho – upraveného programu 

5. Hodnotiaca správa k plneniu programového rozpočtu 

6. Schválenie záverečného účtu za r. 2019 

7. Správa nezávislého audítora za rok 2019 

8. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu za rok 2019 

9. VZN o príspevkoch školských zariadeniach - Návrh 

10. Uznesenie OZ o postúpení práv a povinností stavebníka na stavbe „Raslavice – ulica 

Kláštorná, rozšírenie inžinierskych sietí, SO 03 Vodovod a vodovodná prípojka a SO 

04 Splašková kanalizácia 

11. Zmluva o postúpení práv Obec Raslavice a VVS, a. s. Košice 



12. Zmluva o zriadení vecného bremena medzi obec Raslavice a VVS, a. s. Košice CKN 

852/2 

13. Žiadosť o odpustenie nájmu z dôvodu COVID-19. Ondrej Demo, Gút Art – Veronika 

Šoltýsová, MAS – Sekčov – Topľa o. z. 

14. Rôzne 

15. Diskusia 

16. Záver 

 

Hlasovanie: za: 5 

 

4. Schválenie doplňujúceho – upraveného programu 

M. Rakoš – starosta obce – Oboznámil prítomných s upraveným programom rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Ustanovenie pracovných funkcií 

3. Schválenie zverejneného programu 

4. Schválenie doplňujúceho – upraveného programu 

5. Správa nezávislého audítora za rok 2019 

6. Hodnotiaca správa k plneniu programového rozpočtu 2019 

7. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu za rok 2019 

8. Záverečný účet za r. 2019 

9. Rozpočtové opatrenia č. 5 a č. 6 

10. Návrh VZN č. 1/2020 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole na 

čiastočnú úhradu výdavkov materskej školy, o výške príspevku v základnej umeleckej 

škole na úhradu nákladov spojených so štúdiom v základnej umeleckej škole, o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti Centra voľného času zriadeného pri 

ZŠ Raslavice, o výške príspevku na stravovanie v jedálňach škôl vo výške nákladov na 

nákup potravín. 

11. Uznesenie zo zasadania komisie finančnej, správy majetku, pre podporu podnikania 

a cestovného ruchu pri Obecnom zastupiteľstve v Raslaviciach zo dňa 04.06.2020 

12. Prevádzkový poriadok viacúčelového ihriska platný od 01.08.2020 

13. Uznesenie OZ o postúpení práv a povinností stavebníka na stavbe „Raslavice – ulica 

Kláštorná, rozšírenia inžinierskych sietí, SO 03 Vodovod a vodovodná prípojka a SO 

04 Splašková kanalizácia, Zmluva o postúpení práv Obec Raslavice a VVS, a. s. Košice 

14. Zmluva o zriadení vecného bremena medzi Obec Raslavice a VVS, a. s. Košice CKN 

852/2 

15. Zmluva o zriadení vecného bremena IN REM – Jozef Žolták 

16. Dohoda o vzájomnej spolupráci uzatvorená v zmysle ustanovenia § 269 ods. 2 Obch. 

zákonníka v z.n.p. medzi Annou Margicinovou, Jankou Fedorkovou, Ing. Júliou 

Hrušovskou, Milanom Timkom a Obcou Raslavice 

17. Predaj traktor – bager Bielorus 

18. Žiadosť o odpustenie nájmu z dôvodu COVID-19. Ondrej Demo, Gút Art – Veronika 

Šoltýsová, MAS – Sekčov – Topľa o. z. 

19. Rôzne 

20. Diskusia 

21. Záver 



 

Hlasovanie: za: 5 

Mandátová komisia – z celkového počtu 9 poslancov je prítomných 5 ,t.j. 55,5 %, OZ je 

uznášania schopné. 

 

 
Uznesenie č. 25/2020 

            

Obecné zastupiteľstvo v Raslaviciach 

s c h v a ľ u j e  

zverejnený program rokovania OZ 

 

Hlasovanie: za: 5 

 

Uznesenie č. 26/2020 

            

Obecné zastupiteľstvo v Raslaviciach 

s c h v a ľ u j e  

doplnený program rokovania OZ 

 

Hlasovanie: za: 5 

 

5. Správa nezávislého audítora za rok 2019 

Ľ. Kopčaková – hlavná kontrolórka – uviedla, že audit robila auditorska spoločnosť PPA 

a stručne predniesla výsledky auditu.  

 
Uznesenie č. 27/2020 

            

Obecné zastupiteľstvo v Raslaviciach 

b e r i e  n a  v e d o m i e  

Správu nezávislého audítora za rok 2019 

 

Hlasovanie: za: 5 

 



6. Hodnotiaca správa k plneniu programového rozpočtu 2019 

Ľ. Kopčaková – hlavná kontrolórka – predniesla hodnotiacu správu a vyzdvihla niektoré body 

na preštudovanie. Uviedla, že v správe je zhodnotená každá jedna oblasť. Zbežne prešla každú 

jednu oblasť položku po položke. Túto hodnotiacu správu vypracovala Mgr. Lenka Paľová. 

M. Rakoš – starosta obce – poďakoval hlavnej kontrolórke za prednesenie tejto hodnotiacej 

správy. 

 

Uznesenie č. 28/2020 

            

Obecné zastupiteľstvo v Raslaviciach 

b e r i e  n a  v e d o m i e  

Hodnotiacu správu k plneniu programového  rozpočtu obce za rok 2019 

 

Hlasovanie: za: 5                                   

 

7. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu rok 2019 

8. Záverečný účet za r. 2019 

Ľ. Kopčaková – hlavná kontrolórka – predložila odborné stanovisko k záverečnému účtu za rok 

2019. Prešla položku po položke s vysvetlivkami a podala návrh pre obecné zastupiteľstvo. 

V závere skonštatovala, že návrh bol spracovaný v zmysle zákona o kontrolách a schvaľuje 

rozpočet bez výhrad. 

 

Uznesenie č. 29/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo v Raslaviciach 

berie na vedomie 

Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečného účtu obce za rok 2019 

 

Hlasovanie: za: 5 

 

 

 

 

 



Uznesenie č. 30/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo v Raslaviciach 

s c h v a ľ u j e  

celoročné hospodárenie obce Raslavice za rok 2019 bez výhrad 

Hlasovanie: za: 5 

 

Uznesenie č. 31/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo v Raslaviciach 

A) schvaľuje  

Prevod prebytku rozpočtového hospodárenia za rok 2019 do rezervného fondu vo výške 

10 581,67 EUR 

B) berie na vedomie  

účtovný výsledok hospodárenia za rok 2019 v sume + 126 456,97 eur,  

C) schvaľuje  

preúčtovanie účtovného výsledku hospodárenia za rok 2019 na účet 428 – Nerozdelený zisk 

z minulých rokov 

 

Hlasovanie: za: 5 

 

9. Rozpočtové opatrenie 

M. Rakoš – starosta obce – predniesol na základe spracovania hlavnej ekonómky obce tieto 

rozpočtové opatrenia po základných položkách. Neovplyvňujú rozpočet, ale sú to preúčtovania. 

Vyzval prítomných k diskusii. 

J. Jarina – opýtal sa či má obec ešte nejakú vyššiu pohľadávku, ktorú očakáva do rozpočtu. 

M. Rakoš – starosta obce – obec očakáva peniaze z INTEREGu, ktoré do konca roka by mali 

prísť na účet. 

S. Baláž – prednosta OcÚ – áno, INTEREG by mal byť už uzavretý a mali by prísť peniaze. 

M. Rakoš – starosta obce – očakávame aj doplatok za opatrovateľskú službu od IA MPSVaR 

SR. 

 

 



Uznesenie č. 32/2020 
 

Obecné zastupiteľstvo v Raslaviciach 

A. 

s c h v a ľ u j e  

Rozpočtové opatrenia starostu obce č. 5 /2020  

B. 

s c h v a ľ u j e  

Úpravu rozpočtu  č. 6/2020  

 

Hlasovanie: za: 5 

 

10. Návrh VZN č. 1/2020 o výške príspevku na pobyt dieťaťa v materskej škole 

na čiastočnú úhradu výdavkov materskej školy, o výške príspevku 

v základnej umeleckej škole na úhradu nákladov spojených so štúdiom 

v základnej umeleckej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov na činnosť školského klubu detí, o výške mesačného príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov na činnosti Centra voľného času zriadeného pri 

ZŠ Raslavice, o výške príspevku na stravovanie v jedálňach škôl vo výške 

nákladov na nákup potravín 

S. Baláž – prednosta OcÚ – predniesol návrh zmien, ktoré dala MŠ, ZŠ a ZUŠ, úpravy 

poplatkov za pobyt dieťaťa v MŠ, za pranie prádla a hygienické potreby (návrat poplatkov, 

ktoré boli pred časom zrušené), keď nebudú zavedené poplatky, každé dieťa si tieto veci môže 

brať v piatok na vyčistenie domov. Školská rada to ešte prehodnotí: poplatky za vyučovanie 

v ZUŠ, poplatky za školský klub ostávajú aj centrum voľného času. 

D. Baláž – Prečo práve teraz musí prísť zvyšovanie? 

M. Rakoš – starosta obce – po prepočítaní sme prišli na to, že MŠ minie viac ako dostanete, 

chceme, aby sa to vyrovnalo. Obec dlho neupravovala poplatky. 

D. Baláž – Je nutné zvyšovanie práve v tejto dobe, keď veľa ľuďom sa aj vďaka COVIDu-19 

znížili príjmy. Corona kríza zasiahla aj občanov a mali by sme na to prihliadať. 

J. Jarina – podielové dane prichádzajú do obce aj na deti a aj z toho by sme mohli dofinancovať 

určité náklady, aj mne sa zdá zvýšenie o 4€ veľa. 

M. Rakoš – starosta obce – v okolitých dedinách už dlhšie taká výška poplatkov ako 

navrhujeme už funguje dlhšie, aj niekoľko rokov, v Raslaviciach už bol extrém – nízke poplatky 

v porovnaní s ostatnými dedinami. 

J. Jarina – robme ako obec lepšiu politiku pre rodiny. 

M. Rakoš – starosta obce – budovanie ciest a rozšírenie výstavby nových domov je tiež dobrá 

politika pre mladé rodiny. 



J. Jarina – s takými poplatkami nesúhlasím, je to veľký skok vo zvýšení, nájdime peniaze na 

doplatok aj z obecného rozpočtu. Začínajú ešte len prázdniny, odročme to a nech sa k tomu 

vyjadria aj rodičia. 

S. Baláž – prednosta OcÚ – dajte návrh čo s tým, či to schválite alebo to odročíme. 

J. Jarina – ja som za odročenie, zozbierať viac informácii a nechať sa vyjadriť aj rodičov, 

vyčísliť jednotlivé položky. 

M. Rakoš – starosta obce – odročme to, zvolajme komisiu a do septembra to rozhodnime. 

 

Uznesenie č. 33/2020 
  

Obecné zastupiteľstvo v Raslaviciach 

A. 

s a  u z n á š a   n a   z n e n í  

VZN č. 1/2020 

o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole na čiastočnú úhradu výdavkov 

materskej školy, 

o výške príspevku v základnej umeleckej škole na úhradu nákladov spojených so štúdiom 

v základnej umeleckej škole, 

o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí, 

o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti Centra voľného 

času zriadeného pri ZŠ Raslavice, 

o výške príspevku na stravovanie v jedálňach škôl vo výške nákladov na nákup potravín. 

 

Hlasovanie: za: 0, zdržali sa hlasovania: 3, proti: 2 

 

B. 

o d p o r ú č a 

Prerokovať Návrh VZN č. 1/2020 Komisiou školstva, zdravotníctva a sociálnej oblasti  do 

konca júla 2020 

 

Hlasovanie: za: 5 

 

 

 

 



11. Uznesenie zo zasadania komisie finančnej, správy majetku, pre podporu 

podnikania a cestovného ruchu pri Obecnom zastupiteľstve v Raslaviciach zo 

dňa 4.6.2020 a komisie verejného poriadku a životného prostredia pri 

Obecnom zastupiteľstve v Raslaviciach zo dňa 25.6.2020 

J. Jarina – predniesol správu zo zasadnutia komisie finančnej, správy majetku, pre podporu 

podnikania a cestovného ruchu pri Obecnom zastupiteľstve v Raslaviciach. Komisia sa stretla 

priamo v kultúrnom dome, kde je nutné riešiť vzduchotechniku, ústredné kúrenie s kotolňou 

(výmena termostatických ventilov, lebo preteká cez ne voda), kuchyňu, kde veľmi zlý stav po 

hygienickej aj technickej stránke, zriadenie toaliet na 1. poschodí, kde je tanečná sála. Navrhuje 

všetko prejednať aj s nájomcom 

M. Rakoš – starosta obce –  čo sa týka čerpania grantov, pokiaľ je kultúrny dom v prenájme, 

nie je to možné, v Demjate sa cez granty zrekonštruovala celá sála, my máme kultúrny dom 

v prenájme a využíva sa podnikateľskú činnosť, je to aj na zvážení nájomcu, či neodstúpi od 

zmluvy na prenájom, na WC už máme urobený aj projekt cez granty s 5% spoluúčasťou by sa 

dalo potom realizovať. 

J. Jarina – možno aj preto sme sa zamerali na kultúrny dom, aby sa zvážilo aj v širšej debate či 

prenajímať ďalej, alebo nie. 

P. Demo – asi pred 12 rokmi tu bola debata, že kultúrny dom bude fungovať cez Obecný podnik, 

aj to určitý čas fungovalo, Obecný podnik padol a stratu zaplatila obec. 

J. Jarina – aj vlastníctvo obce aj prenájom kultúrneho domu má svoje plusy aj mínusy, ale toto 

by malo byť témou širšej diskusie. 

M. Rakoš – starosta obce –  je to naozaj na širšiu diskusiu. 

D. Baláž – A cez grant by sa nedala riešiť iba samotná divadelná sála? 

M. Rakoš – starosta obce –  dalo by sa keby 80% budoby vlastnila obec a 20% by bolo 

prenajaté. Za terajšej situácie sa nemôžeme zapojiť do nijakého projektu na rekonštrukciu 

kultúrneho domu. 

J. Jarina – obidva varianty by bolo dobré dať ekonomicky prerátať, čo by bolo výhodnejšie, 

toto čo sme urobili pred 8 rokmi bolo pre mňa akceptovateľné, že nájomca zaplatil časť 

rekonštrukcie a to sa mu odratávalo z nájmu. 

M. Rakoš – starosta obce –  áno, ale každé vypracovanie projektu, rozpočtu a podobne tiež 

niečo stojí a nemálo, kuchyňa je vo veľmi zlom stave, je potrebná dohoda aj nájomcom, na 

začiatok treba začať minimálne s diskusiou. 

J. Jarina – prípravu projektov dajme napríklad do rozpočtu na budúci rok, keď sa toto riešenie 

bude odkladať, môže z toho vzniknúť problém. 

P. Saloky – predniesol výsledky zo zasadania komisie verejného poriadku a životného 

prostredia pri Obecnom zastupiteľstve v Raslaviciach konaného 25.6.2020: cintorín – vstup na 

cintorín, autá na cintoríne, psy na cintoríne, chýbajúce VZN na pochovávanie do EKO hrobov, 

osvetlenie Železničnej ulice, dažďová voda a kanály na Kláštornej ulici, Vyšná ulica – 

odvodňovací kanál, kanál pri Štepnickej ulici, Sekčovská ulica, suchý polder na Hraboveckom 

potoku a petícia obyvateľov ulice Ku amfiteátru. 

M. Rakoš – starosta obce – požiadaviek komisie je veľa a všetko sú  to investičné veci, ktoré je 

dobré riešiť pred tvorbou rozpočtu. 



Uznesenie č. 34/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo v Raslaviciach 

 

A) b e r i e   n a  v e d o m i e  

Závery z rokovania Komisie finančnej, správy majetku, pre podporu podnikania a cestovného 

ruchu pri   Obecnom zastupiteľstve v Raslaviciach 

 

1. Naliehavo riešiť znovuzavedenie vzduchotechniky v spoločenskej sále domu kultúry. 

Z tohto dôvodu navrhuje odborné posúdenie predmetnej situácie a vypracovanie 

technických návrhov, ktoré zabezpečia odstránenie problému. 

 

2. Z dôvodu priebežného unikania vody cez zastarané, resp. opotrebované ventily  na 

radiátoroch ústredného vykurovania domu kultúry  navrhuje výmenu ventilov za tzv. 

termostatické ventily. 

 

3. Z dôvodu značne zanedbanej kuchyne – po stránke technickej aj hygienickej navrhuje 

v spolupráci s nájomcom objektu komplexnú opravu, resp. rekonštrukciu kuchyne, 

vrátane kuchynskej vzduchotechniky. 

 

4. Vypracovať stavebnú a technickú dokumentáciu realizácie toaliet na 1. poschodí domu 

kultúry, ktoré by slúžili pre návštevníkov podujatí v spoločenskej sále. Na základe tejto 

dokumentácie, resp. jej rozpočtu zapracovať tieto náklady do budúcich rozpočtov obce 

alebo do žiadostí o grant z mimo - obecných zdrojov. 

 

B) b e r i e  n a  v e d o m i e  

 

Závery z rokovania Komisie verejného poriadku a životného prostredia 

- Správa a údržba cintorínov - pochovávanie v ekohroboch, oprava oplotenia , vybudovanie 

brány a prístupovej cesty na starom cintoríne vo V. Raslaviciach, vytvoriť prac. miesto 

správcu cintorínov, osadiť na vstupoch tabule „Zákaz vstupu so psom“ 

                                                - predseda komisie sa zaviazal pripraviť VZN o pochovávaní  

                                                  v ekohroboch 

- Osvetlenie ulice Nad stanicou – zistiť možnosti a cenu umiestnenia dvoch svetelných bodov 

- Dažďová kanalizácia –  vybudovať odvodňovací žľab cez cestu a zviesť vodu do kanála na  

                                          Kláštornej ulici pri družstve    

                                      -  Na ulici Vyšnej vyčistiť odvodňovací kanál pred domom pána Ivanka   

                                        a vybudovať nový na ceste pod cintorínom. Urobiť betónový žľab na       

                                        odvádzanie vody z cesty do jarku 

                                       - Začať riešiť kanál pri pánovi Kohútovi na Štepnickej ulici (zvýšený       

                                         prítok vody z nových ulíc)     

- Sekčovská ulica – odtok dažďovej vody 

- Vyčistiť Hrabovecký potok pri kostole 

- Do dvoch mesiacov stanoviť termín stretnutia s odborníkmi ohľadom suchého poldra na 

Hraboveckom potoku, s tým, aby sa stretnutie konalo ešte v tomto kalendárnom roku. 



- Komisia odporúča riešiť dopravnú situáciu na ulici Ku amfiteátru, uzavretím ulice Na hurke 

alebo osadením spomaľovacích prekážok na ulici. 

- Komisia odporúča urýchlene vybudovať plot pri knižnici 

- Umiestniť fotopasce na miesta podľa návrhu poslancov OZ alebo občanov. 

- Členovia komisie p. Saloky a p. Gdovin ponúkajú,  že preberú správu fotopascí pod svoju 

gesciu. Od obecného úradu je potrebná právna analýza ako naložiť s výsledkami z fotopascí. 

- Komisia odporúča vytvoriť prevádzkový poriadok divadelnej sály v KD a poveriť zamestnanca 

obecného úradu správou divadelnej sály a ostatných obecných budov. 

 

      Hlasovanie: za: 5 

 

12.  Prevádzkový poriadok viacúčelového ihriska platný od 1.8.2020 

D. Baláž –  vysvetlil opodstatnenie potreby tohto poriadku, prejednaný bol komisiou kultúry, 

športu a mládeže ktorá ho odporúča a celý ho dal k nahliadnutiu. 

 

Uznesenie č. 35/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo v Raslaviciach 

s c h v a ľ u j e  

Prevádzkový poriadok viacúčelového ihriska s účinnosťou od 01.08.2020 

 

Hlasovanie: za: 4, zdržal sa: 1(Demo) 

 

13.  Uznesenie OZ o postúpení práv a povinností stavebníka na stavbe 

„Raslavice – ulica Kláštorná, rozšírenie inžinierskych sieti, SO 03 Vodovod 

a vodovodná prípojka a SO 04 Splašková kanalizácia 

Zmluva o postúpení práv Obec Raslavice a VVS, a. s. Košice 

 

M. Rakoš – starosta obce – jedná sa o výstavbu novej lokality v Raslaviciach a poriešenie 

tejto problematiky, vodárne by to robili v spoluúčasti s obcou, obec by robila výkopové práce 

a VVS by dodali materiál a montáž. 

 

 

 

 

 

 



Uznesenie č. 36/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo v Raslaviciach 

s c h v a ľ u j e  

- Zmluvu o postúpení práv a povinnosti stavebníka na realizáciu časti stavby „Raslavice 

– ul. Kláštorná, Rozšírenie inžinierskych sietí, SO 03 Vodovod a vodovodná 

prípojka a SO 04 Splašková kanalizácia“ v rozsahu Dodávka a Montáž potrubia 

 

- Zriadenie vecného bremena na obecných pozemkoch bezplatne na cedovanú trasu 

vodovodu v obci Raslavice v prospech VVS, a.s. Košice 

 

Hlasovanie: za: 5 

 

14. Zmluva o zriadení vecného bremena medzi obec Raslavice a VVS, a. s. 

Košice CKN 852/2 

 

M. Rakoš – starosta obce – jedná sa o vodovod nad železničnou stanicou v časti ku vodárni – 

Vodárenská ulica. 

 

Uznesenie č. 37/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo v Raslaviciach 

s c h v a ľ u j e  

Zmluvu o zriadení vecného bremena „medzi Obcou Raslavice a VVS, a.s. Košice CKN 852/2 

na LV 1104 

 

Hlasovanie: za: 5 

 

15. Zmluva o zriadení vecného bremena IN REM – Jozef Žolták 

S. Baláž – prednosta OcÚ – po pozemku Jozefa Žoltáka ide obecná kanalizácia, preto 

žiadame od vlastníka pozemku o vecné bremeno s ktorým súhlasí. 

 

 

 

 

 



Uznesenie č. 38/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo v Raslaviciach 

s c h v a ľ u j e  

Zmluvu o zriadení vecného bremena IN REM medzi Obcou Raslavice a Jozefom Žoltákom na 

parcele CKN 845/30 v k.ú. Nižné Raslavice 

 

Hlasovanie: za: 5 

 

16. Dohoda o vzájomnej spolupráci uzatvorená v zmysle ustanovenia § 269 ods. 

2 Obch. zákonníka v z.n.p. medzi Annou Margicinovou, Jankou 

Fedorkovou, Ing. Júliou Hrušovskou, Milanom Timkom a Obcou Raslavice 

M. Rakoš – starosta obce – spoločne sme si to prechádzali na rade, už vieme o koľko metrov 

ciest a sieti ide, financovanie vybudovania sieti a ciest s asfaltovou úpravou 50% na 50%, 

poskytnutie pozemku na občiansku vybavenosť, penalizácia spojená s ukončením (ukončenie 

bez penále?), verejné osvetlenie financované 50% na 50%(obec), vyúčtovať a mať možnosť 

ďalej jednať o ďalšej spolupráci financovania, aby 50 000€ nebola definitívna suma, sú to 

základné body, ktoré potrebujeme upraviť v pracovnej verzii zmluvy, ktorej návrh predložila 

protistrana. 

 

Uznesenie č. 39/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo v Raslaviciach 

 

b e r i e   n a  v e d o m i e  

Návrh Dohody o vzájomnej spolupráci uzatvorenej v zmysle ustanovenia § 269 ods. 2 Obch. 

zákonníka v z.n.p. medzi Annou Margicinovou, Jankou Fedorkovou, Ing. Júliou Hrušovskou, 

Milanom Timkom a Obcou Raslavice  

o d p o r ú č a  

starostovi obce zapracovať pripomienky zo zasadnutia OZ do ďalšieho predloženého návrhu 

 

Hlasovanie: za: 5 

 

 

 

 



17. Predaj traktor – bager Bielorus 

M. Rakoš – starosta obce – kúpili sme nový traktor – bager, ten starý je už opotrebovaný, ale 

máme záujemcov o jeho odkúpenie, chcem od vás návrhy ako tento traktor odpredať 

a nastavenie mantinelu, za koľko minimálne ho môže obec predať. 

 

Uznesenie č. 40/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo v Raslaviciach 

s c h v a ľ u j e  

odpredaj traktora-bagra Bielorus vo vlastníctve obce Raslavice minimálne  za cenu 1 200,- € 

 

Hlasovanie: za: 5 

 

18. Žiadosti o odpustenie nájmu z dôvodu COVID-19, Ondrej Demo, Gút Art – 

Veronika Šoltýsová, MAS Sekčov – Topľa o. z. 

S. Baláž – prednosta OcÚ – Prvá žiadosť prišla O. Dema – prevádzka kultúrneho domu 

a predajňa spoločenských šiat - celú žiadosť prečítal, 

druhá žiadosť je od Gút – Art Veronika Šoltýsová, tiež ju celú prečítal, 

tretia od MAS Sekčov – Topľa o. z., taktiež ju celú prečítal. 

P. Demo – MH SR vráti 50% nájmu ak prenajímateľ dá zľavu, štát mu ju preplatí, ale musí 

o to požiadať. 

S. Baláž – prednosta OcÚ – toto si budeme musieť preveriť či za všetky zložky by sme 

dostali, hlavne u MASky. 

M. Rakoš – starosta obce – MASku zatiaľ zamietneme, Gút – Art Veronika Šoltýsová  

navrhujem odpustiť 50% a P. Demo taktiež 50%. 

 

Uznesenie č. 41/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo v Raslaviciach 

A. 

s c h v a ľ u j e  

Odpustenie nájmu  z dôvodu COVID-19  - Ondrej Demo  v zmysle príslušného nariadenia 

vlády SR vo výške 50% 

B. 

s c h v a ľ u j e  



 

 

Odpustenie nájmu  z dôvodu COVID-19  Gút Art – Veronika Šoltýsová v zmysle príslušného 

nariadenia vlády SR vo výške 50% 

 

C. 

s c h v a ľ u j e  

Odpustenie nájmu  z dôvodu COVID-19  MAS- Sekčov –Topľa  o.z. 

 

Hlasovanie: za: 5 

 

19. Rôzne 

D. Baláž – predniesol závery zo zasadania Komisie kultúry, športu a mládeže pri Obecnom 

zastupisteľstve na ktorom prerokovávali aj Prevádzkový poriadok viacúčelového a plážového 

ihriska. 

 

Uznesenie č. 42/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo v Raslaviciach 

 

b e r i e   n a  v e d o m i e  

Závery z rokovania Komisie kultúry,  športu a mládeže pri   Obecnom zastupiteľstve 

v Raslaviciach 

 

Hlasovanie: za: 4, zdržal sa hlasovania: 1 

 

20. Diskusia 

Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

 

 

 

 

 



               21.  Záver 

Týmto bol program zasadnutia vyčerpaný. Starosta obce poďakoval prítomným za účasť 

a zasadnutie ukončil /01:30 h./. 

 

V Raslaviciach dňa 30.06.2020 

 

Zapísala: Mgr. M. Duraková 

 

Overovatelia zápisnice: A. Hudačová                     .................................................... 

                                          

                                       P. Saloky                           .................................................... 

 

Starosta obce:                Marek Rakoš                      ....................................................  

 

 

 

 


